本期目录 下期目录 过刊浏览 高级检索 [打印本页] [关闭]	
· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	扩展功能
北五味子的生药学研究	本文信息
奚镜清;郭允珍;王浩;丁源	Supporting info
	▶ PDF <u>(1043KB)</u>
沈阳药学院生药学教研组	▶[HTML全文]
摘要:	▶参考文献
本文就五味子原植物的生态和在东北地区的分佈情况作了介紹。并就北五味子(Schizandra chinensis Baill.)的各个器官作了系統的生药形态组織学研究。全文附有插图及照片1幅。	服务与反
关键词:	▶加入引用管理器
	▶ 引用本文 ▶ Email Alert
A PHARMACOGNOSTICAL STUDY OF PEH-WU-WEI-TZU. SCHIZANDRA CHINENSIS	▶ 文章反馈
Hsi King-ching Kuo Yeun-Jen Wang Hao Ting Yung	▶浏览反馈信息
	本文关键词相
Abstract:	本文作者相关
Abstract.	▶ 奚镜清 ▶ 郭允珍
Wu-Wei-Tzu, the fruit of <i>Schizandra chinensis</i> Baill., is one of the most important indigenous Chinese	▶ 王浩
drugs used as a tonic. The botanical origin of this drug and the statements in the ancient herbals and related classicals are discussed together with a brief review of the pharmacological and chemical studies	▶丁源
of this drug. The authors made an attempt to explain the ecology and distribution of <i>Schizandra chinensis</i>	PubMed
in North eastern China and a detailed pharmacognostical study of the whole plant together with 16 figures and plaes of illustration.	Article by
	Article by Article by
Keywords:	Article by
收稿日期 1956-11-21 修回日期 网络版发布日期	3
DOI:	
基金项目:	
通讯作者:	
作者简介:	
参考文献:	
本刊中的类似文章	
文章评论 (请注意:本站实行文责自负,请不要发表与学术无关的内容!评论内容不代表本站观点.)	
反	
人 人	
反	
馈	

验证码

标 题 0734

扩展功能

服务与反馈

本文关键词相关文章

